

Innovation and design with intelligent memory. High range mattress made of high density memory foam.

Mattress Memory Plus is one of our top memory foam mattresses because of its firm comfort and elegance.

Memory foam has revolutionized the mattress world because of its many qualities and benefits for our health. More than 50% of all people suffer from various degrees of back pain and it is very important to choose a mattress that will alleviate our back ache and pains. The answer is memory foam. The unique healing properties of memory foam allow it to automatically respond to weight and body temperature and moulds to the perfect shape and position of your body. When we turn in bed quickly recovers its shape and readjusts to the new position freeing all pressure points from neck, shoulders, back and knees.

Advantages and benefits from this mattress:

Conforms and moulds to your body. Relieves back and neck pain. Frees body of pressure points. Optimum back support and correct back alignment. Improvement of blood circulation. Relief of pain caused by arthritis and rheuma. Reduces tossing and turning in bed. Helps to a restful and relaxing sleep.

This elegant mattress is upholstered with super soft luxury stretch fabric, has soft padded sides, four horizontal handles embroidered for easy turning the mattress and cooling 3D breathable fabric for the base mattress layer that helps to regulate your body temperature dissipating moisture and maintain optimum warmth and comfort during your sleep.

Innovation et design avec de mémoire intelligente. Matelas de haute gamme en mousse de mémoire de haute densité.

Matelas Memory Plus est l'un de nos matelas de mousse à mémoire de forme supérieure en raison de son confort ferme et élégance.

La mousse de mémoire a révolutionné le monde de matelas en raison de ses nombreuses qualités et avantages pour notre santé. Plus de 50% de toutes les personnes souffrent de divers degrés de maux de dos et il est très important de choisir un matelas qui soulagera nos maux de dos et douleurs. La réponse est la mousse de mémoire. Les propriétés curatives uniques de la mousse de mémoire le permettent de répondre automatiquement à la température de poids et de corps et aux moules à la forme et à la position parfaites de votre corps. Quand nous tournons dans le lit récupère rapidement sa forme et réajuste à la nouvelle position libérant tous les points de pression du cou, des épaules, du dos et des genoux.

Avantage de ce matelas:

Conforme et moule à votre corps. Soulage le dos et la douleur au cou. Libère le corps des points de pression. Support de retour optimal et alignement correct du dos. Amélioration de la circulation sanguine. Soulagement de la douleur causée par l'arthrite et rhumatisme. Réduit le tournage dans le lit. Aide à un sommeil réparateur et reposant.

Ce matelas élégant est rembourré avec tissu stretch de luxe doux superbe, bandes de matelas rembourrés mous, quatre poignées horizontales brodées pour tourner facile le matelas et le tissu respirant 3D de refroidissement pour le plateau inférieur qui aide à réguler votre température corporelle, dissiper l'humidité et maintenir une chaleur et un confort optimaux pendant votre sommeil.

MEMORY PLUS

Memory foam
Matelas mousse à mémoire de forme





MEMORY PLUS
Memory foam
Matelas mousse à mémoire de forme



This luxurious mattress is guaranteed to offer you an exceptional, restful and comfortable night's sleep.

Ce matelas de luxe est garanti pour vous offrir un confort inégalé pendant votre sommeil.

MEMORY PLUS
Memory foam
Matelas mousse à mémoire de forme

Mattress materials and characteristics
Matériaux et caractéristiques de confort



- Sweat resistant fabric
Tissu respirant
- Luxury exclusive quilting Memory foam
Rembourrage exclusif de luxe Mmoire de forme
- Padded upholstered mattress sides
Bandes de matelas rembourrés
- Side handles embroidered
Poignées horizontal brodées
- Anti-mite
Anti-acariens

MEMORY PLUS
Memory foam
Matelas mousse à mémoire de forme



DUPEN

FIRMNESS / FERMETÉ ●●●●●

*The best valued mattress
by our customers and our
benchmark for product
quality and innovation.*

*Le matelas meilleur
apprécié par nos clients et
notre référence en matière
de qualité de produit et
d'innovation.*

